
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

1.  Forsikringer 
-Vores forsikringer løber til starten 2024 og derfor skal vi have et forsikringstjek og 

en opdatering. -Anita sørger for dette. 

 

2. Anlæg 
-Vi er endnu ikke kommet i mål med dét nye anlæg der blev bestilt og delvist betalt 

forrige år. Det er over et år siden det skulle være leveret. Michael tager løbende 

kontakt og presser på for en løsning. -Det er desværre lidt problematisk, men vi 

håber på en snarlig løsning. 

-Vi har derfor måtte investere i en ny forstærker for at være klar til det netop 

afholdte c-stævne. 

 

3. Medlemsmøde 
-Vi planlægger et medlemsmøde, hvor der om ganske få dage kommer en 

invitation. Hvor vi vil prøve at synliggøre hvorfor det er vigtigt at tage ejerskab i 

klubben for dens overlevelse. 

 

4.  Køkken 
Malene Lundsgaard som har været vores engagerede køkken-alf har desværre 

meddelt at hun trækker sig fra den tidskrævende køkken post samt drift af 

automaterne til næste generalforsamling. Dog heldigvis i god tid. 

 

5. Indkommende 
Vi har fået henvendelse om bekymring vedr. børnenes trivsel i klubben. For at sikre 

dette, har vi taget hånd om situationen. -I er naturligvis velkommen til at sende en 

mail, hvis jeres barn ikke er tryg ved at komme i Rideklubben. 

Vi har desuden givet grønt lyst for at afholde loppemarked indendørs. 

Bestyrelsesmøde 

Den 18.09.20223 
Deltager: Mikael, Anita, Flemming, Emilie, Kasper, 

Lise 

 


